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اعلام نحوه فروش بلیت مسابقات تیم 
ملی ایران در جام ملت های آسیا

شرایط بلیت فروشی مسابقات تیم ملی ایران در 
جام ملت های آسیا اعلام شد.

با اعلام کارگروه ویژه بلیت فروشی مسابقات تیم 
ملی ایران در جام ملت های آسیا و پیرو اختصاص 
سهمیه محدود به فدراسیون فوتبال ایران در سه 
از  رقابت ها  گروهی  مرحله  در  ملی  تیم  مسابقه 
کشور  داخل  در  ملی  تیم  هواداران   ،AFC سوی 
می توانند جهت خرید بلیت از طریق تکمیل فرم 
اقدام کنند. ثبت نام از ساعت ٨ صبح روز سه شنبه 
۲۳ آبان آغاز خواهد شد و تا ساعت ۱۶ روز یکشنبه 

۵ آذر ادامه خواهد داشت.
شرایط ثبت نام به شرح زیر است:

بهای بلیت منطبق با نرخ مصوب AFC بر اساس 
بعلاوه %۲٠  قطر  ریال  روز  قیمت  ریالی  معادل 

کارمزد در مهلت فوق الذکر دریافت می گردد.
و  نام  ثبت  فرایند  خصوص  در  رسانی  اطلاع 
طریق  از  بلیت  نهایی  خرید  و  پرداخت  تایید  یا 
سرشماره پیامکی ١٠٠٠٩٨٩٢ صورت خواهد گرفت 
در  دیگری  از سرشماره  ارسالی  پیامک  و هرگونه 
این خصوص مورد تایید فدراسیون فوتبال نبوده و 

ممکن است با مقاصد سودجویانه انجام شود.
با توجه به اینکه خرید و فروش بلیت در بازار 
آزاد غیرقانونی است ثبت نام اشخاص حقیقی به 
منزله اعلام آمادگی هر فرد جهت دریافت بلیت 
مسابقات جام ملت های آسیا تلقی می شود و در 
صورت تکمیل فرآیند امکان خرید واگذاری بلیت 
به فرد دیگری وجود ندارد. بر این اساس فدراسیون 
فوتبال در قبال افراد یا شرکت، آژانس های مسافرتی 
یا اشخاصی که نسبت به خرید غیرمستقیم بلیت 
از فرد ثالث اقدام می کنند هیچ گونه مسئولیتی 
نخواهد داشت. سهمیه ویژه فدراسیون فوتبال ایران 
مختص هواداران تیم ملی در داخل کشور است 
و علاقمندان به خرید بلیت بازی های تیم ملی در 
خارج از ایران می توانند با ثبت نام به طور مستقیم 

از طریق AFC جهت تهیه بلیت اقدام نمایند.

آمریکا به ووشوکاران ایران ویزا نداد

آمریکا به اعضای تیم ملی ووشوی ایران جهت 
حضور در رقابت های قهرمانی جهان ویزا نداد.

به گزارش ایسنا و به نقل از فدراسیون ووشو، در 
حالی که قرار است مسابقات ووشو قهرمانی جهان 
۲۰۲۳ به صورت رسمی در تاریخ ۲۴ آبان در تگزاس 
آمریکا برگزار شود، میزبان این رقابت ها با کارشکنی 
و در اقدامی غیرحرفه ای و با نادیده گرفتن منشور و 
جنبش المپیک و روح ورزش، برای تیم ملی ووشو 
ایران در زمان مقرر روادید حضور در این پیکارها 

را صادر نکرد.
خصومت و کارشکنی سیاسی آمریکایی ها علیه 
ورزش ایران همواره عیان بوده و ایالات متحده بار 
دیگر با عدم صدور روادید در زمان مقرر برای تیم 
ملی ووشو مردان و زنان ایران که در آخرین دوره 
رقابت های قهرمانی جهان در سال ۲۰۱۹ به عنوان 
نخست دست یافته بود، مهر تاییدی بر دشمنی 
خود با ملت بزرگ ایران زده و عملا اعتبار و ارزش 
این مسابقات را با ممانعت از حضور مدافع عنوان 
قهرمانی زیر سوال برد. این اقدام میزبان مسابقات 
ووشو قهرمانی جهانی در حالی است که فدراسیون 
ابتدای  از  را  آمریکا  روادید  اخذ  روند  ایران  ووشو 
سال جاری آغاز و در تیرماه با حضور در سفارت 
این کشور در ارمنستان مراحل مربوطه را در زمان 
مقرر طی کرده بود. پیگیری های زیادی از سوی 
فدراسیون ووشو، وزارت ورزش، کمیته ملی المپیک 
روادید  )IOC( جهت صدور  بین المللی  کمیته  و 
آمریکا برای تیم ملی ووشو ایران صورت گرفت که 
متاسفانه میزبان مسابقات با نادیده گرفتن منشور 
انجام  المپیک و همچنین پیگیری های  و جنبش 
شده در سطح عالی ورزش، اقدام به صدور روادید 
ایران نکرد و تیم ملی کشورمان  برای ووشوکاران 
شانس حضور در رقابت های قهرمانی جهان را از 

دست داد.

سرمربی روسیه روی نیمکت تیم ملی 
والیبال

به  روسیه  ملی  تیم  آلکنو سرمربی  ولادیمیر 
احتمال فراوان هدایت تیم ملی ایران را بر عهده 

می گیرد.
با وجود مطرح شدن نام گزینه هاییی همچون 
پیاتزا، بلنجینی، آلکنو، هینن، سعید معروف و 
پیمان اکبری، اما شنیده می شود آلکنو شانس 
بیشتری برای هدایت تیم ملی والیبال ایران دارد.
پیش از این آلکنو اعلام کرده بود که تمایلی به 
سرمربیگری ندارد و در صورت علاقه فدراسیون 
والیبال  ملی  تیم  فنی  مشاور  می تواند  والیبال 
شود؛ اما این مربی صاحب نام در تماسی که در 
یکی دو روز گذشته با رئیس فدراسیون والیبال 
داشته عنوان کرده قصد دارد برنامه های خود را 

برای سرمربیگری تیم ملی ایران ارائه دهد.
فدراسیون والیبال ایران آلکنو را گزینه سوم و 
یا چهارم خود می داند، اما بعید نیست که در 
معروف،  با  نکردن  توافق  و  صورت سختگیری 
بلنجینی و پیاتزا، آن زمان آلکنو شانس بیشتری 
برای هدایت تیم ملی ایران داشته باشد. برای 

اینکه نیمکت تیم ملی بیشتر خواهد شد.

شکایت پرسپولیس از باشگاه سپاهان 
و امید نورافکن

باشگاه پرسپولیس با انتشار بیانیه ای اعلام کرد 
امید نورافکن شکایت  باشگاه سپاهان و  از  که 

خواهد کرد.
چارچوب  در  سپاهان  و  پرسپولیس  تیم های 
فارس،  خلیج  برتر  لیگ  دهم  هفته  دیدار های 
برگزار کننده رقابت فوتبالی سطح بالایی بودند. 
اعضای تیم فوتبال پرسپولیس از جمله مدیر تیم 
با وجود آن که هنوز هم اعتقاد دارند؛ اشتباه داور 
در اعلام خطا، در نهایت منجر به گل حریف 
شد، در پایان این مسابقه و در اظهارنظر های 
خود به تیم فوتبال سپاهان تبریک هم گفتند. 
با وجود این موارد، متاسفانه این مسابقه از قبل 
شروع تا پایان آن جلوه های ناشایستی هم داشت 
که با توجه به شدت آن ها قابل چشم پوشی نبود.
و  مشکلات  به  باید  موارد  این  جمله  از 
حمله های پیش آمده علیه هواداران و تماشاگران 
سکو ها  روی  تا  ورزشگاه  بیرون  از  پرسپولیس 
در  که  فجایعی  نسبت  به  البته  کرد.  اشاره 
سال های گذشته روی داد، شرایط بهتر شد، ولی 

هنوز احساس امنیت وجود ندارد.
با  ورزشگاه  بیرون  در  پرسپولیس  هواداران 
مزاحمت ها رو به رو بودند که تهدید آمیز بود 
همچنین  می کرد.  سلب  را  امنیت  احساس  و 
در داخل ورزشگاه شاهد پرتاب اجسام سخت 
به  شیشه ای  بطری های  جمله  از  خطرناک  و 
اصلا  دارد  سوال  جای  که  بودیم  آن ها  سمت 
چگونه وارد فضا و کاسه ورزشگاه شده اند. این 
زائدالوصف  فحاشی  و  توهین  از  جدای  موارد 
نسبت به بعضی اعضای تیم فوتبال پرسپولیس 
از جانب تماشاگران مقابل بود. از دیگر اتفاقات 
تاسف برانگیز دیگر در جریان این مسابقه، اقدام 
امید نورافکن بازیکن سپاهان، در انجام حرکت 
شنیع و دور از عفت عمومی نسبت به هواداران 

پرسپولیس و در واقع باشگاه پرسپولیس بود.
باشگاه پرسپولیس بر اساس موارد فوق نسبت 
به طرح شکایت از امید نورافکن و کانون هواداران 
در  طرح  برای  فوتبال  فدراسیون  نزد  سپاهان 
کمیته های اخلاق و انضباطی، اقدام کرده است.

ثبت دومین برد ایران در مسابقات 
گلبال قهرمانی آسیا

تیم ملی گلبال ایران به دومین برد خود در 
مسابقات قهرمانی آسیا دست یافت.

به گزارش ایلنا، تیم ملی گلبال مردان ایران در 
دومین دیدار خود در مسابقات قهرمانی آسیا، 
به مصاف مغولستان رفت و مقابل این حریف 

به پیروزی ۱۱ بر یک رسید.
را  ژاپن  گذشته  روز  که  ایران  ملی پوشان 
شکست داده بودند، فردا در سومین بازی خود 

به مصاف کره جنوبی می روند.
به  که  آسیا  قهرمانی  گلبال  رقابت های  در 
سهمیه  می شود،  برگزار  هانگژو  شهر  میزبانی 

پارالمپیک ۲۰۲۴ پاریس توزیع خواهد شد.

شکست برابر سپاهان دوباره شرایط را برای یحیی 
گل محمدی دشوار ساخته و او در ۴8 ساعت اخیر 
سرمربی  است.  شده  متحمل  را  زیادی  انتقادات 
پرسپولیس اما بعد از این باخت که البته فاجعه هم 
نیست )شکست روی یک ضربه ایستگاهی با یک گل 
در خانه سپاهان برابر این تماشاگران و این باشگاه 
کامل و پرستاره(، واکنش چندان جالبی نداشت و 
چندان هم مورد قبول هواداران قرار نگرفت. تکرار 
مصاحبه های قابل پیش بینی، اصلا به سود موقعیت 
یحیی در پرسپولیس نخواهد بود و کارنامه او در این 
باشگاه آنقدر درخشان بوده که نیازی به تکرار حرکت 

در این مسیر نداشته باشد.
یحیی،  ادعای  برخلاف  سه،  ورزش  گزارش  به 
پرسپولیس در فصل تابستان خیلی هم بد تقویت 
نشد. اضافه شدن دو ستاره به نام های محمدحسین 
بازیکن  چند  و  سلمانی  یاسین  و  کنعانی زادگان 
باکیفیت قابل قبول و مناسب مانند شهاب زاهدی 
و مسعود ریگی به معنای یک تابستان ناکام نیست. 
همچنین پرسپولیس توانست تمام ستاره های خود را 
بر خلاف رقیب حفظ کند و در موقعیت بغرنج فوتبال 
ایران از نظر مالی این به خودی خود یک دستاورد 
بزرگ است. پس لطفا سرمربی پرافتخار پرسپولیس 
دیگر خیلی روی این مورد تا پایان فصل مانور ندهد.
البته مصدومیت یاسین، پورعلی، وحید امیری و 
البته مهدی ترابی و دور بودن این بازیکن از روزهای 
اوج از دلایل اصلی افت پرسپولیس در یک ماه اخیر 
ماموریت  مهم ترین  حاضر  حال  در  شاید  و  بوده 
یحیی، بازگرداندن مثلث مهدی ترابی، سعید صادقی 
و سروش رفیعی به روزهای اوج است. این سه مهره 
هجومی نقش موثری در راه افتادن پرسپولیس در 
ادامه فصل دارند و در بهار امسال دیدیم که اوج 
گرفتن آن ها چه دستاوردهایی را برای قرمزپوشان به 
ارمغان می آورد. ماموریت بعدی و مهم یحیی، فاصله 
گرفتن از حواشی و درگیری های بی مورد است. حتما 
افرادی در کنار یحیی حضور دارند که به وی متذکر 
شوند اصولا قهر و غرولند نه دردی را دوا می کند و 
نه چندان در جوامع هواداری مورد پسند و قبول قرار 
می گیرد. سال ها هواداران پرسپولیس تیم های رقیب 
را بابت همین موضوع مورد انتقاد قرار دادند و مثلا 
برانکو را مورد ستایش. که به ندرت بهانه جویی کرد 
و این یعنی مسیر پیش روی یحیی کاملا مشخص 
است. درگیری با مدیریت یا انتقاد از داوری مثلا 
بازی با سپاهان، اصلا مورد پسند هواداران نیست 
و بارها تاکید شده که یحیی در بهار ۱۴۰۲ و وقتی 
برای  کاظمی  شهید  در  تا ۱۲ شب  از شش صبح 
کسب موفقیت تلاش می کرد، از همیشه زیباتر و 

دلنشین تر بود.
داوری در این فصل به ضرر پرسپولیس به هیچ 
عنوان نبوده و آن ها چند بار نیز از اشتباهات داوری 
سود کرده اند. رضا درویش مدیر ضعیفی در ابعاد 
فوتبال ایران نیست و در این مدت عملکرد خوبی روی 

این صندلی مهم داشته است. اسکواد پرسپولیس بر 
خلاف ادعای یحیی اصلا ضعیف نیست و آن ها مثلا 
حتی در شرایط فعلی نیز از استقلال چیزی کمتر 
ندارند. متاسفانه هیچ یک از این موارد از سوی یحیی 
به  به چیزی شبیه  بیشتر  و  نیست  پذیرش  مورد 

بهانه جویی تعبیر می شود.
اما خبر خوب برای سرمربی محبوب پرسپولیس 
این است که او از وجهه و اعتبار بسیار بالایی نزد 
هواداران برخوردار بوده و در واقع فعلا می تواند از 
این کردیت استفاده کند. روزهای تاریخی و درخشان 
پرسپولیس در چهار سال اخیر از ذهن هواداران پاک 
این  متوجه  طرفداری  جامعه  توده  اصولا  و  نشده 
امر بوده که ثبات معمولا موفقیت را نیز به همراه 
مشترکی  و  مقبول  چندان  گزینه  همچنین  دارد. 
بین طرفداران در مورد جایگزین یحیی وجود ندارد 
فعلا  را  نیمکت  روی  او  جایگاه  موارد  این  همه  و 
مستحکم می سازد. حتی تیم های بزرگ در جهان نیز 
در سال های اخیر درگیر چنین بحران موقتی شده 
هدایت  تحت  بارها  لیورپول  رها شده اند.  آن  از  و 
یورگن کلوپ ماه ها و حتی فصول ضعیفی را سپری 
کرده، اما این معمار بزرگ آلمانی به خوبی تیمش را 
بازسازی کرده و هواداران پرسپولیس امیدوارند این 

اتفاق در مورد یحیی گل محمدی نیز رخ بدهد.

تیمش  شرایط  تغییر  برای  پرسپولیس  سرمربی 
ابتدا به آرامش و تمرکز ذهنی نیاز دارد. دلیلی ندارد 
گل محمدی هر هفته در مورد ترکیب پرستاره رقیب 
صحبت و به تیمش بی اعتماد به نفسی را تزریق 
کند. تسویه حساب کلامی با مدیریت کافی بوده و 
تنها راه موفقیت یحیی در پرسپولیس یافتن مسیری 
همسو و هماهنگ با رضا درویش در ادامه فصل 
خواهد بود. شرایط مالی پرسپولیس افتضاح نیست، 
بدترین  نبوده، رضا درویش  آن ها  به ضرر  داوری 
مدیر نیست و قرمزپوشان هنوز هم ستاره های زیادی 

در اختیار دارند.
سکوت و فاصله گرفتن از حواشی احتمالا اولین 
بود.  خواهد  فصل  ادامه  در  یحیی  برای  راه حل 
سرمربی  این  به  همچنان  پرسپولیس  هواداران 
محفوظ  فعلا  او  جایگاه  و  دارند  اعتماد  پرافتخار 
خواهد بود. مرور واقعی مشکلات بارز سبک بازی 
پرسپولیس، روی آوردن به پاس های عمقی مانند 
بهار امسال و عدم اصرار فقط روی ساخت مثلث در 
جناحین و بازی سازی از کناره ها، جمع بندی در مورد 
آرایش خط حمله و البته بر طرف کردن ضعف عمیق 
در عمق خط دفاعی پرسپولیس )تقریبا هر هفته چند 
فرصت خطرناک به رقبا(، راه حل یحیی برای گذر از 
این شرایط خواهد بود. طرفداران به خوبی می دانند 

گل محمدی  در  پرسپولیس  مشکلات  تمام  دلایل 
اینجا  به  را  کار  متفاوتی  موارد  و  نیست  خلاصه 
کشانده است. پس تنها گذاشتن یحیی در این مسیر 

بدترین اشتباه هواداران پرسپولیس خواهد بود.
از  تازه ۹ هفته  که  اشاره کرد  به خوبی  بیرانوند 
نیازی به جشن گرفتن  شروع لیگ سپری شده و 
رقیب نخواهد بود. فصل برای پرسپولیس به هیچ 
عنوان تمام نشده و آن ها در سال های اخیر پیش 
از موفقیت، روزهایی بدتر از این نیز تجربه کرده 
بودند. تمرکز روی حل مشکلات واقعی، عدم اصرار 
به تکرار روش های گذشته، حفظ آرامش و دوری 
از تلاش برای یافتن دلایل ناکامی، راه حل یحیی 
برای بازگشت به روزهای درخشان همین چند وقت 
قبل است. هیچ تیمی در طول تاریخ ایران به اندازه 
پرسپولیس موفق به بازگشت و تغییر شرایط نشده 
و این روند در دی ان ای و خون این باشگاه نهادینه 
شده است. مثل کاری که یورگن کلوپ در لیورپول 
در سال های اخیر بارها موفق به تکرار آن شده و 
تیمش را قعر جهنم به سمت دروازه بهشت رهبری 
کرده است. این انتقادات فضای مجازی نیز خیلی 
زود به تمجیدهای مبالغه آمیز تبدیل می شود و یحیی 
آنقدر تجربه دارد که خیلی بهتر و بیشتر از ما به این 

شرایط واقف باشد.

برخی اعضای هیات اجرایی در نشست های اخیر مسیری را در 
پیش گرفته اند که قطعا ادامه آن، به شاکله اصلی این هیات و 
خروجی که باید برای ورزش قهرمانی داشته باشد، آسیب می زند.

به گزارش مهر، هیات اجرایی یکی از مهمترین ارکان چهارگانه 
کمیته ملی المپیک و شاید هم مهمترین آن است که مصوباتش 
به نوعی چارچوب کار را مشخص و برای فعالیت های این کمیته 
و حتی اهداف ورزش در بعد آسیایی و المپیکی طراحی مسیر 

می کند.
اهمیت هیات اجرایی و مصوباتش

یکبار  هفته  دو  هر  اجرایی  هیات  عضو   ۱۳ منظور  همین  به 
به  مرتبط  ترین موضوعات  کلی  از  تا  تشکیل جلسه می دهند 
و  بحث  مورد  را  آنها  ترین  جزئی  تا  گرفته  المپیک  ملی  کمیته 
بررسی قرار داده و در قالب مصوبه، برای ورزش و حداقل بخش 

مرتبط به این کمیته حکم کنند.
و  تشکیل  برای  المپیک  ملی  کمیته  که  ماموریتی  واسطه  به 
آماده سازی کاروان اعزامی به بازی های آسیایی و المپیک دارد 
و این بازی ها هم مهمترین و اصلی ترین متر و معیار جهت 
ارزیابی واقعیت ورزشِ محسوب می شوند، اهمیت هیات اجرایی 
و مصوباتش نمود و جلوه بیشتری پیدا می کند این در حالی 
است که برخی اختلافات و کشمکش های فردی، جلسات اخیر 

این ترکیب و حتی خروجی آنها را به حاشیه کشانده است.
بحث و جدل به دلایلی خارج از شرح وظیفه و اختیارات

فعلی  مدیریت  دوره  در  المپیک  ملی  کمیته  اجرایی  هیات 
تاکنون برگزارکننده ۲8 نشست بوده است. هر یک از این نشست 
ها بر اساس دستورالعمل از پیش تعیین شده برگزار شده است، 
از آنها بدون نتیجه مشخص و مصوبه قابل بیانی  شاید برخی 
تمام شده باشند اما قدر مسلم هیچ یک خالی از بحث و بررسی 

در مورد یک یا چند موضوع نبوده اند.
تفاوت دیدگاه جزو لاینفک مذاکره و گفت و گو به حساب می 
آید کما اینکه زمان برَ بودن همین مذاکره ها و گفت و شنودها 

باعث بی نتیجه ماندن برخی نشست ها شد اما آنچه امروز محل 
تامل شده، مناقشه هایی است که اتفاقا خیلی هم زود به بیرون 

از هیات اجرایی درَز پیدا می کند.
نباشد  جریان  تشریح  حتی  و  یادآوری  و  مرور  به  نیاز  شاید 
که سفر یکی از اعضای بدون رشته هیات اجرایی به بازی های 
آسیایی بهانه شد تا یکی از نشست های اخیر با اختلاف نظر تند 
میان حاضران سپری شود، هفته گذشته هم انتقاد یکی از اعضا 
نسبت به بودجه تخصیصی به فدراسیونش، محل مناظره شد که 

البته موضوع بازهم میان اعضا باقی نماند.
از  ایجاد شده  های  حاشیه  و  ها  و جدل  بحث  این  آنچه  اما 
اعضای  و شخصی  فردی  مسائل  اینکه  کند  می  تر  تیره  را  آنها 

هیات اجرایی منجر به حواشی اینچنینی شده است نه وظایف 
و اختیارات آنها.

اساسنامه کمیته ملی المپیک در ماده ۱۷ که مربوط به »وظایف 
و اختیارات هیات اجرایی« می شود، 8 وظیفه برای اعضا تشریح 
کرده است اما دلیل مجادله و مشاجره های اخیر ارتباطی به این 
وظایف و اختیارات نداشته است و این یعنی حاشیه سازی به 

خاطر مسائل ثانویه.
لزوم ورود سریع و مستقیم رئیس

در  اجرایی  هیات  اعضای  »برخی  که  است  این  ماجرا  اصل 
نشست های اخیر مسیری را در پیش گرفته اند که قطعا ادامه 
آن، به شاکله اصلی این هیات و خروجی که باید برای ورزش 

قهرمانی داشته باشد، آسیب می زند.«
رئیس  وفا  محمود خسروی  گفته  به  که  است  حالی  در  این 
کمیته ملی المپیک، در یکی از آخرین نشست های ستاد عالی 
پیش از بازی های آسیایی، وزیر ورزش تاکید داشته که از این 
عمل  ملاک  تصرف  و  دخل  بدون  اجرایی  هیات  مصوبات  پس 

خواهد بود.
همین موضوع هم اهمیت هیات اجرایی و فعالیت های آن را 
بازگو می کنُد، بنابراین اینکه بعد از هر نشست هیات اجرایی 
خبری مبنی بر مشاجره  و بگو مگَو دست به دست شود صورت 
خوشی ندارد. درست است که همه اعضا درگیر این بحث و جدل 
ها نیستند و فقط دو سه نفر پای ثابت اختلاف نظرها و حواشی 
حاصل از آن هستند، اما ادامه این روند قطعا به صلاح کمیته 

نیست.
بهتر است رئیس کمیته ملی المپیک که ریاست نشست های 
هیات اجرایی را هم  عهده دار است، هر چه زودتر مدیریت لازم 
برای پایان دادن به این اختلافاتِ بدون دلیل را اعمال کند به 
خصوص که ادامه آن نتیجه ای ندارد جز برهم  زدن تمرکز هیات 
اجرایی و به چالش کشیده شدن کمیته ملی المپیک در آستانه 

بازی های المپیک و تصمیم گیری های مهم برای این بازی ها.

مسیر بازگشت پیش روی یحیی

آیا واقعا شرایط پرسپولیس بحرانی شده است؟
حفظ آرامش، مرور آنچه رخ داده و تمرکز و دقت بالا برای رصد مشکلات، شرایط پرسپولیس را تغییر خواهد داد.

چند عضو در مسیر نادرستپیام های »ناخوشایند« از جلسات هیات اجرایی کمیته ملی المپیک

سکوت و 
فاصله گرفتن 

از حواشی 
احتمالا اولین 
راه حل برای 

یحیی در ادامه 
فصل خواهد 
بود. هواداران 

پرسپولیس 
همچنان به 

این سرمربی 
پرافتخار اعتماد 
دارند و جایگاه 
او فعلا محفوظ 

خواهد بود

فدراسیون ها  برخی  شدن  اداره  به  واکنش  در  جوانان  و  ورزش  وزیر 
انتخاباتی  مجامع  سریع تر  هرچه  برگزاری  برای  کرد:  عنوان  سرپرست  با 

برنامه ریزی کرده ایم.
به گزارش ایرنا، کیومرث هاشمی وزیر ورزش و جوانان با حضور در نخستین 
همایش ملی ورزش زورخانه ای، کشتی پهلوانی و هنر مرشدی گفت: یکی از 
اقداماتی که در زمان حضورم در دولت داشتم، حمایت از ورزش زورخانه ای و 
کشتی پهلوانی بود. زورخانه های ما به هیچ وجه درآمد نیستند و کار خیریه ای 
انجام می دهند. لذا نخستین کاری که انجام دادیم، در دولت با محرابیان 
وزیر نیرو صحبت کردیم و از ایشان خواستیم که هزینه آب و برق زورخانه ها 

رایگان شود که این اتفاق افتاد و ابلاغ هم شد.
هاشمی افزود: برای حمایت از این رشته ورزشی، با اوجی وزیر محترم نفت 
صحبت کردیم و قرار شد برای حل مسئله گاز مشترک زورخانه ها هم با دولت 
مکاتبه کنیم. ما اعتقاد داریم که باید بودجه ای هم برای مرمت زورخانه ها در 
نظر گرفته شود. واقعیت این است که این رشته باید تقویت شود. این رشته 
در کشور علاقه مندان زیادی دارد و از طرفی ما به دنبال آن هستم که مرام 
و اخلاق پهلوانی این رشته، به سایر رشته های ورزشی هم ترویج داده شود. 
باید از این ظرفیت ها استفاده کنیم. من به عنوان متولی ورزش کشور وظیفه 

خود می دانم که از این رشته ورزشی به طور کامل حمایت کنم.
همواره حامی مردم مظلوم فلسطین هستیم

وزیر ورزش و جوانان در واکنش به این سوال که آیا وزارت ورزش برنامه 

از  صهیونیستی  رژیم  اخراج  و  غزه  مظلوم  مردم  از  حمایت  در  کمپینی  و 
برنامه ریزی  موضوع  این  در  قطعا  گفت:  دارد،  ورزشی  رویدادهای  تمام 
داریم. همواره در جریان های مختلف انقلاب و در حمایت از مردم مظلوم 
فلسطین، جامعه ورزش همگام و در کنار مردم بوده است. یکی از اقداماتی 
وزرای ورزش ۵۴  با  مکاتبه  انجام شد،  وزارت ورزش  در  روز  که حدود ۲۰ 
کشور عضو شورای همکاری کشورهای اسلامی بود و از این مقامات خواستم 
که به موضوع ورود کنند. در اجلاسی که ریاست محترم جمهور در کشور 
عربستان برگزار کرد، همگرایی خوبی بین کشورهای مسلمان در محکومیت 
انجام  روزها  این  که  اقداماتی  چون  شد  انجام  صهیونیستی  غاصب  رژیم 
می دهند از اوج رذالت هم عبور کرده است. ضرورت دارد که این کار انجام 
شود. امیدواریم که رسانه ها هم کمک کنند تا نوع نگاه ورزشکاران و قهرمانان 
ما را به افکار عمومی دنیا انعکاس بدهند تا مردم دنیا بدانند که ورزشکاران ما 

همواره حامی مردم مظلوم فلسطین و خصوصا مردم غزه هستند.
برای خروج هرچه  سریع تر فدراسیون ها از وضعیت سرپرستی برنامه ریزی 

کرده ایم
از فدراسیون های  اداره شدن تعدادی  وزیر ورزش و جوانان در خصوص 
ساله   ۴ ریاست  دوره  پایان  شدن  نزدیک  و  سرپرست  با  کشور  ورزشی 
نمی کنم  من مصداقی صحبت  گفت:  والیبال  از جمله  فدراسیون ها  برخی 
انتخاباتی  مجامع  زودتر  هرچه  برگزاری  برای  لازم  برنامه ریزی های  اما 
فدراسیون های ورزشی که با سرپرست اداره می شوند، مطابق با قانون انجام 

شده تا همه علاقه مندان به ورزش بتوانند در مجامع انتخاباتی حضور پیدا 
کنند و فدراسیون ها هرچه سریع تر از وضعیت سرپرستی خارج شوند.

در انتخاب اسبقیان از اختیاراتم استفاده کردم
پارالمپیک  کارگری رئیس کمیته ملی  به گلایه غفور  واکنش  هاشمی در 
اسبقیان رئیس فعلی فدراسیون جانبازان و  انتصاب سیدمحمد شروین  از 
معلولین به  عنوان مشاور و مدیر کل حوزه وزارتی وزارت ورزش و جوانان و 
این که ممکن است این انتصاب باعث ایجاد مشکلاتی در فدراسیون شود و 
نیز این که صحبتی با او برای این انتصاب نشده، گفت: بالاخره بنده اختیاراتی 
دارم و از اختیاراتم استفاده کردم. اسبقیان از مدیران بسیار خوب است و 
ما در وزارت خانه به حضور ایشان نیاز داشتیم. انشاءالله برادر عزیز دیگری 
شناسایی شوند و در مجمع انتخاباتی حاضر شوند. مشکلی نیست. گلایه این 
بوده که نیروی خوبی را از ما گرفته اید و ولی باید توجه داشت که اسبقیان 

به جای خوبی رفته است.
محمدپور مشمول قانون استخدام قهرمانان نمی شد

ماجرای  پیگیر  آیا  که  سوال  این  به  پاسخ  در  جوانان  و  ورزش  وزیر 
عنوان  بوده،  روئینگ  ملی  تیم  کاپیتان  محمودپور  امیرحسین  دستفروشی 
نمی شود  قهرمانان  استخدام  قانون  که مشمول  است  شرایطی  در  او  کرد: 
ولی ما با فدراسیون صحبت کردیم تا شرایطی فراهم شود که کمتر شاهد 
و  ما  وظیفه  این  شوند  حمایت  باید  ورزشکاران  باشیم.  مسائلی  چنین 

فدراسیون هاست که از ورزشکاران حمایت کنیم.

هاشمی: انتخابات فدراسیون ها باید سریعتر برگزار شود
همواره حامی مردم مظلوم فلسطین هستیم


